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You will know the Truth, 
		  and the Truth will make you free 

你們必曉得真理，
	 	 真理必叫你們得以自由  



本著基督精神，貫徹有教無類及因材施教的教

育理想，培養學生在靈、德、智、體、群、美、樂

七育的均衡發展，務使學生認識聖經真理，建立健

全人格，發揮天賦潛能，立足社會，貢獻社群。

We provide students with a holistic education 
based on Biblical principles, aiming at their 
spirtual, moral, intellectual, physical, social, 
aesthetical and emotional development, so 
that they will know the Truth, build up a noble 
character, develop their potential and serve the 
community.

本校課程設計與時並進，積極回應課程

改革，並推廣以學生為本的教學範式，例如

推動電子學習及STEM 教育（科學、科技、工程及數學），發揮學生創意潛能；校方已實

施「一人一ipad」計劃，每位中一及中二學生均獲配備ipad電子學習工具，有助運用網上教
學資源，加強自學能力。學校提供足夠而多元化的活動，擴闊學生的視野。個別級別和科

目進行課程調適，以照顧學生的學習差異。

To keep abreast of current trends in education, we have developed a school-based 
curriculum and actively responded to recent changes in the 
curriculum. We have fostered the use of student-based learning 
as a teaching paradigm, such as promoting e-learning and 
STEM Education (Science, Technology, Engineering and 
Mathematics), to develop the potential of students' creativity; 
The school has implemented the "1-to-1 ipad" program. Each 
of the S.1 and S.2 students has been equipped with an 
ipad as an e-learning tool to help them use online teaching 
resources and enhance their self-learning ability. We provide 
our students with diversified activities so as to broaden their 
horizons. We have also redesigned the curriculum for certain 
forms and subjects to cater for learner diversity. 

辦學宗旨

校訓School Motto
你們必曉得真理，

真理必叫你們得以自由。

約翰福音八章卅二節

You will know the Truth,
 and the Truth will make you free.

John 8:32

School Missions

Features in Curriculum 
and Teaching 

課程及學教特色
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開辦課程

中一至中三 S.1 - S.3

中國語文 Chinese Language 英國語文English Language
數學Mathematics 電腦Computer Literacy
綜合科學Integrated Science 家政Home Economics
綜合人文Integrated Humanities 設計與科技Design & Technology
中國歷史Chinese History 歷史History
地理Geography
普通話Putonghua

非華語學生中國語文
IGCSE Chinese Language

非華語學生外語
(Languages for Non-Chinese 
Speaking Students)
烏爾都文 Urdu
尼泊爾文Nepali

聖經Religious Studies
體育Physical Education
視覺藝術Visual Arts
音樂Music
德育Moral Education
聯課活動Co-curricular Activity

「一人一樂器」計劃
"One Student, One Instrument" Program

創客教育Maker Education 

中四至中六 S.4 - S.6

(核心課程 Core Subjects) (選修課程 Electives)
英國語文 English Language 地理 Geography
中國語文 Chinese Language 視覺藝術 Visual Arts
非華語學生中國語文
IGCSE Chinese Language / 
應用學習中文Applied Learning Chinese

資訊及通訊科技
Information & Communications 
Technology 

數學Mathematics 經濟 Economics
通識教育Liberal Studies 物理 Physics

化學 Chemistry
體育Physical Education 生物 Biology
聖經Religious Studies 中國歷史 Chinese History
德育Moral Education 歷史 History

聯課活動Co-curricular Activity 應用學習課程
Applied Learning Subjects

Curriculum
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中國語文   Chinese Language

著重全面培養學生閱讀、寫作、聆聽、說話和思

維等語文能力，提高學生學習興趣，啟發學生思想，培

養良好品德，加強學生對社會的責任感；並透過全方位

學習增進語文學習的深度和廣度，為學生奠定終身學習

的基礎。

English Language
The English lessons are designed to equip students with 
essential language skills for their further studies and 
career pursuits. In addition to these lessons, students are 
provided with extensive opportunities to enhance their 
confidence and perfect their presentation skills by taking 
part in a large variety of fun and informative after-school 
activities and inter-school competitions.

數學科  Mathematics
  為初中學生設計校本課程，以TSA能力為基礎，重點培訓他們的數學基礎能力。於課堂
中加入電子學習及STEM活動，從不同角度提升他們的興趣及能力。

A school-based curriculum has been designed for junior form students based on TSA 
 students’ mathematical foundation skills. E-learning 
 lessons to enhance students' interest and abilities.

requirements with a focus on training 
and STEM activities are integrated in

The curriculum is designed 
to cater for the public exam 
of the IGCSE/Applied 

 
Students are streamed and 
taught in groups. Students 
always obtain  good results 
in the public exams. In 
GCSE, over  half of the 
students obtained an A or 
an A*.

各科特色  表現出色
Characteristics of School Curriculum
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通識教育科及綜合人文科

Liberal Studies and Integrated Humanities

  透過議題探究和主題式專題研習，達到
「學會學習」目的 ; 我們著重跳出課室，藉著
討論、辯論、境內 /外的考察和參觀，透過親
身的觀察接觸，拓闊視野。

Through issue-based studies and project-based 
learning, we achieve the aim of 'learn to learn'. We believe that students 
should not be confined to the classroom, but have discussions, debates, 
in-bound and out-bound visits and tours to have hands-on experiences and broaden horizons.

中國歷史科及歷史科  Chinese History and History

  訓練學生運用邏輯，了解歷史人物和歷史事件的相互關係。我們著重全方位學習活動，
跨學科合作，活動靈活多變，提升獨立思考能力。

We train students to have a logical mind, to understand 
historical figures, historical events and the causes of 
them. There are diversified activities including life-wide 
learning activities and collaboration across subjects to 
enhance students' independent thinking.

視覺藝術科  Visual Arts

  注重培養學生學習視覺藝術的興趣，拓展學生的視野。透過舉辦
比賽、參與視覺藝術活動、參觀展覽等，鼓勵學生走出校園，以多角

度來去認識及欣賞充滿視覺藝術的世界。

We cultivate students' interest in learning visual arts and broaden 
their horizons. We encourage students to see beyond the campus. 
Through taking part in competitions, participating in arts events and 

visiting exhibitions, students learn to appreciate an artistic world from different perspectives.

電腦科及資訊及通訊科技科 
Computer Literacy and  Information & Communications Technology

  加入編程及 STEM 元素，如編程機械車mBot、製作機械人，令課程多元化，培養學生
創意思維及解難能力。著重全方位學習經歷，從中探索科技的樂趣。

We redesigned the curriculum adding programming and STEM 
elements, such as mBot programming and making robot 
models, to make the curriculum more diversified in order to 
nurture students' creativity and problem-solving skills. We highly 
appreciate learning through life-wide learning experiences. 
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地理科  Geography
  提供不同的學習體驗及經歷，跳出課堂框框，透過全方
位實地考察以提升學生學習動機，開拓視野。配合 STEM教
學改革，引入「智能沙箱」，利用高科技設備，增強互動及

現實體驗，錦添學習興趣。

We give students different learning experiences outside the 
classroom. We raise students' interest, boost their learning motivation and broaden their 
horizons through life-wide learning and field trips. To integrate STEM education into our 
curriculum, we introduced the 'Augmented Reality Sandbox', using high-tech equipment to 
give students an instant interactive experience to make learning more fun.

科學科、物理科、化學科 及 生物科

Integrated Science, Physics, Chemistry and Biology
  培養學生對科學的好奇心和興趣，了解科學和日常生活之間的
密切關係，引發學習動機 ;透過不同多元化活動、實驗探究及參觀
等全方位學習經驗，令學生主動及投入學習、提升科學探究技能，

為科學和科技領域作出貢獻。

We nurture students' curiosity and interest towards science. 
We teach students to understand the close relationship 
between science and daily life. Through different teaching 
strategies and diversified activities, students are led to 
be proactive and keen on learning, and to enhance their 
scientific investigation, which will benefit themselves 
and society, and make contributions to scientific and 
technological development.

經濟科  Economics 

  運用 e-Learning培養學生在生活中應用相關理論和知識的能
力，使學生能作出理性的分析和判斷。

We make use of e-Learning to train up students' abilities to apply 
theories and knowledge to their daily lives, do analysis and make good judgement.

家政科  Home Economics
  採用多元化形式如電子學習資源、電腦資訊、分組討論、海
報設計等，教授持家的知識和技巧，培養學生成為健康及有責任

感的家庭成員。

We adopt diversified teaching strategies such as using 
e-Learning resources, online information, group discussions 
and poster design to teach students the knowledge and skills of 
managing a home. We also aim at building our students to be a 
healthy and responsible family member.6



設計與科技  Design & Technology
學生除可學習解難技巧和科技知識外，課程設計也配合

STEM教育發展，

  引入 3D打印技術，透過電腦輔助設計軟件，利用 3D打印
機列印出來，將意念繪製成實物。學生掌握最新科技，發展創意

思維。

In addition to learning problem-solving skills and technological 
knowledge, the curriculum is also in line with the development 
of STEM education. We introduced 3D printing technology. By 

using computer-aided design software and 3D printers, students can turn their ideas into 
real objects. Students are able to master the latest technology as well as develop their 
creativity.

音樂科  Music
推行「一人一樂器計劃」，發掘學生的音樂潛能，建立自信

心、從體藝活動中學習與人相處、培養情趣，使人生豐富多姿。

The "One Student, One Instrument" Program aims to explore 
students' potential in music, build up their self-confidence, let 
them learn how to work with people through sport and artistic 
activities, cultivate their interest and enrich their daily lives.

體育科 Physical Education
學習各種運動技巧，養成積極參與體育活動的習慣，

使同學建立活躍及健康的生活方式。

Students learn the skills of playing various sports. We 
help them form a habit of participating actively in sports 
to live a vigorous and healthy way of life.

學生參與制服團隊，透過團隊具挑戰性和系統性的訓練和活動，能訓練學生成為樂於助

人、有責任感及服從精神的人。

Students are able to participate in uniform groups and learn how to face challenges with 
the help of systematic training and activities. Students are also trained to be helpful, 
responsible and obedient. 
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  建立及推展校本生涯規劃，引導學生明瞭未來路向，及早訂定或規劃人生目標。學校特
意於校內、外安排各類課外活動、行業分享、職場工作體驗活動、院校參觀、高中應用課程、

邀請不同行業的嘉賓及專業人士到校分享，啟發學生，引導學生力爭上游。此外，學校安排

性格測試、成長營、大學體驗活動、升學就業輔導服務、比賽及表演等不同學習經歷讓學生

認識自我、培養積極求進的期望，讓學生對前路充滿信心及希望。

We establish and promote school-based life planning, guiding students to visualize their 
future paths in order to let them set and plan their life goals early. We organize various 
extra-curricular activities, sharing sessions in different areas, job tasting programmes, 
visits to education institutions and applied learning. We invite professionals and experts of 
various fields to share with our students to inspire them to strive for the best. In addition, we 
offer aptitude tests, training camps, activities for tasting university 

l i f e ,  ca reer  gu idance 
services, competitions 
and performances to let 
students have a deep 
understanding about 
themselves, so as to 
excel and feel hopeful 

about their future.

生涯規劃 ● 多元化學習 

Nepali and Urdu

Career Planning and diversified 
learning activities
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本校學生性格溫純、開朗及友善，除學生本身特質外，有賴各組別

老師對學生的顧愛、悉心的照顧及無私的付出，包括輔導組、學生支援

組、生涯規劃組、福音事工委員會、德育及公民教育組、活動組、訓導

組等，學生承傳老師的教導，將關愛傳揚，建立豐盛的生命，締造美好

人生。

Our students are amiable, cheerful and friendly. This is not only because of 
their own characters but also because of teachers' unconditional support 
and care. The Guidance Team, Student Support Team, Career and Life-
Planning Team, Religious Affairs Committee, Moral and Civic Education 
Team, Extra-curricular Team, and Discipline Team all work together to 
teach students whole-heartedly. They spread the message of love and 
care and build our students a beautiful, fruitful and fulfilling life.

學習支援項目Learning Support 

校本教育心理學家駐校計劃
School-based Educational Psychologist 
Scheme
言語治療服務計劃
Speech Therapy Service Scheme
初中課後功課輔導班
Junior Form After School Tutorial
不再孤「讀」朋輩伴讀計劃
Reading Mentoring Scheme
個別學習計劃
Individual Education Plan
中文讀寫小組
Chinese Reading and Writing Group
專注力及學習動機小組
Focus and Learning Motivational 
Enhancement Group
高中應試技巧班
Exam skills class
課後增潤課程
After-school (Supplementary) Courses
電子學習支援計劃
（使用語音轉換文字軟件及「讀屏軟件」）
Support Scheme for e-Learning 
(use of speech-to-text software and 
screen readers)

關顧及其他學習經歷項目
Caring and Other Learning Experience 

「義勇群英」義工服務課程
'Elite Volunteer' voluntary service course
新生關顧面談計劃及「相聚一刻」計劃
Caring Programme for New Students
共融價值教育課
Values Education on Inclusiveness
午膳聯誼活動 Lunchtime Activities
情緒社交訓練小組
Emotional social training group

新來港學童支援Support for Newly Arrived Children

學習支援項目
Learning 
Support

中文繁體字及粵語訓練課程
Read & Write  Traditional Chinese 
Characters, Cantonese Training Course
英文增潤課程
English Supplementary Course

關顧及其他學習
經歷項目

Caring and 
Other Learning 

Experiences

「朋輩關顧計劃」
Peer Mentoring Scheme
〈家‧港‧情〉活動計劃
"Home. HK. Affection Scheme"
戶外學習系列：認識香港一日遊
Outdoor learning: A Day in Hong Kong

關愛共融 ● 強大支援
Love in harmony． Support in powerfulness
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中一新生的支援Support for S.1 New Students 

交通安排服務
Transportation Services

路線Routes:
1. 元朗/天水圍←→伯特利中學

Yuen long/Tin Shui Wai←→Bethel High School
2. 錦田←→伯特利中學

Kam Tin←→Bethel High School
3. 新田←→伯特利中學
4. San Tin←→Bethel High School

課本借用計劃
Textbook Loan Program

全套課本借用，供有需要的學生申請。
Students may apply to borrow textbooks from our school.

一人一ipad計劃
"1-to-1 ipad Program"

每位學生均獲配備ipad電子學習工具，有助運用網上教學資源，加強自學能力。
Each of the S.1 students has been equipped with an ipad as an e-learning tool 
to help them use online teaching resources and enhance their self-learning 
ability.

手提電腦借用計劃
Notebook Computer 

Loan Program

供有需要的學生申請。
Students may apply to borrow notebook computers from our school.

中一暑期活動
S.1 Summer Activities

舉辦暑假興趣班、活動和學科課程，讓學生適應新的學習環境及校園生活以及鞏
固學生基礎能力，培養學生多元技能。
A series of interest classes, activitites and courses are offered during the 
summer vacation to help students adapt to new school life, consolidate their 
knowledge and nurture their talents.

緊急經濟援助金
Emergency

Financial Assistance

為經濟出現劇變的學生家庭，提供經濟援助。
Our school provides financial assistance to students whose family need help 
due to sudden changes.

交通津貼及書簿津貼
Student Travel Subsidy 

Schemes & School Textbook 
Assistance Scheme

1. 計劃由香港政府資助
The scheme is subsidised by the HK government.

2. 資助分全額及半額兩種
The subsidy includes two categories: full grant and half grant.

全方位學習津貼
Life-wide Learning Grant

讓有經濟需要的學生能參與全方位學習活動，學生能發揮潛能。
The scheme supports students who need financial help to participate in life-
wide learning activities. 

10



活動多樣化．宣揚共融文化 
Diversified activities． Promoting an inclusive culture
  開辦40多項免費的聯課活動，為同學培養興趣，提升自信心。活動包括：航
拍班、mBot 機械人班、Apps 遊戲程式設計、校園電視台、動態網頁製作、跆拳
道、空手道、籃球、足球、排球、乒乓球、羽毛球、板球、合唱團、手鐘鈴隊、

非洲鼓、東方舞、現代舞、Hip Hop舞、扭氣球、雜耍、魔術幻影、團契、模型
製作、咖啡調配，髮型設計、美容化妝班、皮革班、創意手工藝、節日花藝、油

畫班、英語話劇、攝影班、日語班、韓語班、棋藝班、結他班及園藝學會等等。

Our school organises more than 40 co-curricular activities to cultivate students' interest and self-esteem. 
These activities include Drone Photography, mBot Robot, Game Apps Design, Campus TV, Web Page 
Design, Taekwondo, Karate, Basketball, Football, Volleyball, Table-tennis, Badminton, Cricket, School Choir, 
Handchime Team, Djembe, Oriental Dance, Modern Dance, Hip Hop Dance, 
Balloon Twisting, Juggling, Magic Class, Fellowship, Model Making, Coffee 
Blending, Hairstyle Design, Beauty & Make Up Class, Floral Design, Leather 
Handicraft, DIY Handicraft, Oil Painting, Drama, Photography, Japanese & 
Korean Class, Chess Class, Guitar Class and Gardening Club.

發展多元智能．培育求進精神 
Developing Multiple Intelligences．Nurturing a Proactive Spirit

  每年舉辦多項大型活動，如運動會、學校資訊日、STEM週、福音週、
各類學術週、數學多元挑戰賽、普通話才藝比賽、射球王挑戰賽等，創造機

會，讓學生發展多元智能；境外遊學、軍校體驗營、領袖訓練營、展銷攤

位、義工訓練和活動、參與社區公益活動等，透過多元化學習活動，學生獲

取不同經歷，豐富所學。

Every year we organize a variety of large-scale activities like Sports Day, 
the School Information Day, the STEM Week, the Gospel Week, various 
academic weeks and the Multiple Talents Cup in Mathematics and Putonghua. All of them create a lot 
of learning opportunities for our students to develop their intelligence and potential. The trip outside the 
HKSAR, the military experience camp, the leadership training camp, the bazaar activity, volunteer training 
and activities and the participation in community charity service, all enrich students with a new dimension 
of learning experiences.

推展服務學習．造福社區幫助人 
Promoting learning through service．Benefitting the community ．Helping the needy

  本校提供不少機會讓學生參與義工服務並推行義工獎勵計劃，藉此學習造福社會，回饋社會。

Our school provides a lot of opportunities for our students to take part in voluntary work and also 
implement Volunteer Award Scheme so as to encourage students to make contributions to society.
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近年獎項：
Awards in recent years include :

• 生產力促進局舉辦之全港中學生3D打印設計比賽
HK Secondary Schools 3D Printing Design Competition – Organised by HKPC

• 香港中文大學資訊科技教育促進中心EduVenture®戶外教材設計比賽
Merit Award (Techniques), Senior Division - EduVenture® Outdoor Teaching 
Materials Design Competition, CAITE The Chinese University of Hong Kong

• 公益少年團傑出團隊獎勵計劃-傑出團隊獎
• Outstanding Team Award – Outstanding Team Award Scheme, Community 

Youth Club
• 連續多年獲香港基督教服務處頒發「關愛校園」獎

Winner of the Caring School Award - Organised by Hong Kong Christian Service
• 明愛青少年及社區服務/教育局合辦之多元文化夢飛翔計劃傑出參與大獎

Outstanding Participation Award in Multicultural Dream Pursuit Project - 
Co-organized by Caritas Youth and Community Service and Education Bureau

• 青苗基金會之青苗學界進步獎

The Youth Arch Student Improvement Award - Organised by Youth Arch Foundation
• 校際舞蹈節東方舞項目「甲級獎」、爵士舞及街舞（個人）乙級獎、現代舞乙級獎

Highly Commended Award in Oriental Dance, Commended Award in Jazz Dance & Street Dance (Solo), 
Commended Award in Modern Dance, in Hong Kong Schools Dance Festival 

• 九龍倉主辦學校起動計劃(Project we Can)之「趁墟做老闆」展銷-最佳銷售大使及最佳攤位設計獎
The Best Sales Ambassador and Best booth design award in Young Innovators Bazaar – Organized by the 
Project WeCan, The Wharf (Holdings) Limited

• 元朗區中學校長會主辦元朗區學生全方位增值計劃  創意無限獎、積極投入獎、領導才能獎
Creativity Awards , Active Participation Award, Outstanding Leader Award in Yuen Long District Student 
Value-added Programme – Organized by Yuen Long District Secondary School Heads Association

• 可持續發展委員會頒發之可持續發展社區項目獎

Sustainable Development Community Project Award by The Council for Sustainable Development
• 廉政公署主辦高中iTeen領袖計劃之「iTeen領袖」金獎

iTeen Leader Gold Award in The 'iTeen Leadership Programme for Senior Secondary School Students – 
Organized by HKICAC

• 香港賽馬會、曼聯足球學校及香港足球總會合辦男子/女子四人同進足球賽碗賽亞軍
Our Boys / Girls Football Team won the 1st Runner-up in the Bowl Division of the HKJC Soccer 4 
Tournament - Co-organized by The Hong Kong Jockey Club, Manchester United Soccer Schools 
and the Hong Kong Football Association

• 香港賽馬會青少年足球領袖計劃之最佳表

現獎

Outstanding Performance 
Award in Jockey Club 
Youth Football Leadership 
Scheme

發揮所長．屢獲殊榮
Student’s Talents ．Our Achievements
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本校夥伴多間合作機構，為學生爭取不同資源，發展才能。

We team up with various organizations to get different resources for 
students to develop their talents.

九 龍 倉 學 校 起 動 計 劃
Project We Can
學校起動計劃為學生提供更多學

習機會，包括多項增潤課程、改善校園設施、職場參觀及生涯規劃

體驗、協助推動社會服務等。

We have obtained substantial subsidies from this programme, 
which enables us to provide students with more learning opportunities, including enhancement 
courses, visits to companies, life planning and social services, etc..

融愛計劃ARISE III
本校參加香港聖公會聖約瑟堂暨社會服務中心的計劃，為本校學生提供活

動及支援，合辦大型職業博覽會，為本校學生及元朗區局民提供服務。

We have joined the programme offered by the HKSKH St. Joseph's Church & 
Social Centre, which provides free activities and support for students. A Career 
Expo was co-organized for our students and residents of Yuen Long District.

扶輪社Rotary Club
與扶輪社結成伙伴，參與教育局的「學校同行」計劃，舉辦多項學習及體

驗活動，並提供資源讓本校同學參加，學生獲益良多。

We have partnered with the Rotary Club and joined schemes initiated by the Education Bureau to 
organize different learning and experiential activities for students.

香港理工大學The Hong Kong Polytechnic University
提供多項支援服務，函蓋生涯規劃、大學生活體驗、領袖訓練及義工服務等，大學學生啟導本校學生，

傳承關愛文化及學習心得。

A number of support services are provided that cover career planning, university life experience, 
leadership training and volunteer services. University students mentor our students, and pass on the 
caring culture and learning experience.

家長教師會Parent-Teacher Association / 校友會Alumni Association / 
宣道會錦繡堂Fairview Park Alliance Church
全力支持學校發展，培育學生，支援不同學生發展的事工，有助學生擴闊視野。

Fully support the development of the school, nurture students, 
support the pastoral care 
workers who care for the 
var ious development of 
students, and help students 
broaden their horizons.

眾志成城  夥伴關係
Supporting Organizations  Good Partnerships
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  本校環境寧靜，校舍寬敞，融入錦繡花園的建築特色，不但和諧而優美，同時更營造理
想的學習環境，營造樸實的校風。

Our school is situated in a tranquil area in Fairview Park. Our spacious campus blends well 
into the architecture of the idyllic surrounding houses. In addition to its beauty, it provides 
students with an ideal learning environment.

Beautiful campus． Ideal learning environment

優美校園  理想學習環境
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入讀本校方法
1. 凡在香港出生或港人子弟在內地出生適齡學童，均可享受六年免費教育(中一至中六)。

2. 家長或監護人請於學校辦公時間親臨本校索取報名表格或於學校網頁下載申請表格。

3. 報名可透過教育局自行分配學位報名。

How to Apply
1. School-age children born in Hong Kong 

or Hong Kong school-age children born 
in the mainland can enjoy six-year free 
secondary school education (S.1 to S.6)

2. Parents or guardians should come to 
the school to obtain the admission form 
during office hours or download it from 
our school website.

3. Admission through EDB Discretionary 
Places is also accepted.

前往本校的交通工具
1.	 元朗：乘錦綉花園專線巴士8分鐘抵錦綉花

園2號站下車，步行2分鐘抵校。

2.	 上水：從上水港鐵站乘錦綉花園專線巴士8分
鐘抵錦綉花園2號站下車，步行2分鐘抵校。

3.	 落馬洲：乘75號專線小巴，於青山公路錦
綉花園下車，沿錦綉大道步行5分鐘抵校。

4.	 褓姆車服務：接載學童往返元朗、落馬
洲黃巴士站、錦田、天水圍等地。

Transportation to Bethel High School
1.	 Yuen Long: Take Fairview Park shuttle bus. Ride the bus for 8 minutes and get off at 

No. 2 stop in Fairview Park. Walk 2 minutes to the school.

2.	 Sheung Shui: Take Fairview Park shuttle bus from Sheung Shui MTR Station. Ride 
the bus for 8 minutes and get off at No. 2 Stop in Fairview Park. Walk 2 minutes to the 
school.

3.	 Lok Ma Chau: Take minibus no. 75. Get off at Fairview Park stop on Castle Peak 
Road. Walk 5 minutes along the Fairview Park Boulevard to the school.

4.	 Transportation Arrangement Service: Pick up at Yuen Long, Lok Ma Chau Yellow 
Bus Stop, Kam Tin, Tin Shui Wai, etc.

All roads lead to Bethel High School

條條大路  通往伯中
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地址： 新界元朗錦繡花園F段四街十一號

Address: No.11, 4th Street, Section F, Fairview Park, Yuen Long, N.T.

電話Telephone： 24712622 (HK)　 13268189317(國內)

傳真Fax： 24715171  

電郵e-mail： bhsmail@bethel.edu.hk

網址Website：www.bethel.edu.hk

「如你不欲收取通函郵件，請在信箱貼上『不收取通函』標貼。標貼可於全線郵政局、各區民政事務處

的公眾諮詢服務中心、公共屋邨辦事處和個別私人屋苑的管理處免費索取。請注意，『不收取通函』標

貼機制並不涵蓋由政府及相關機構、立法會議員、區議會議員、選舉候選人和根據《稅務條例》第88條
合資格獲豁免繳稅的慈善機構所投寄的通函郵件。」


